
1. Benvinguda i presentació de l’AFA

El tresorer de l’AFA de l’Escola Bellpuig, Jordi Solà, dona la benvinguda a les
persones assistents i fa una breu explicació sobre els motius i l’ordre previst de
la reunió. 
La secretària de l’AFA Sílvia Amblàs pren el  relleu de paraula i  fa una breu
presentació sobre què és l’AFA: una entitat sense ànim de lucre al servei de
l’escola.

2. Resum activitats de l’AFA 2021-2022

La Sílvia Amblàs fa la presentació del resum de les activitats de l’AFA del curs
2021-2022.
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3. Finançament de l’AFA

El  tresorer  Jordi  Solà  torna a agafar  la  paraula per  explicar  breument com
funciona el finançament de l’AFA;

Seguidament convida a tots els presents i associats de l’AFA a participar i formar part
de  les  diferentes  comissions  de  voluntaris  i/o  de  la  junta  de  l’AFA,  així  com  a
expressar o comunicar iniciatives i suggeriments. 
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4. Proposta i votació de la nova Junta de l’AFA Bellpuig

La secretaria de l’AFA presenta la proposta de nova Junta pel curs 2022-2023: 

- President: Nadina Urgell Saborit
- Tresorer: Jordi Solà Roca
- Secretaria: Cristina Bech Benavides

- Vocals: Íngrid Currubí, Mercè Oliver, Amàlia Martínez, Mirta Melcior,
Sílvia Alcalá, Oriol Riera, Hernan Collado, Dani Blasi, Ferran Serramià

I agraeix la dedicació i la feina feta dels membres de la junta sortint:  
Sílvia Amblàs, Mònica Carrera, Jessica Corado, Núria May, Suayam Miralles, Laia
Pérez, Isabel Vallejo, Lluís Verdaguer.

Un cop explicada la proposta de nova Junta de l’AFA Bellpuig es procedeix a la
votació presencial a mà alçada:

Aproves la nova Junta de l’AFA?
Vots a favor: 19
Vots en contra: 0
Abstencions: 0

Resultat: APROVACIÓ de la nova Junta per 19 vots a favor i 0 vots en contra. 
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5. Precs i preguntes: Torn  obert de paraula

- La nova presidenta Nadina Urgell dedica unes paraules a expressar la seva
voluntat de treball, les ganes i la il·lusió amb què entra en el càrrec i les bones
sensacions que li desperten tot l’equip de voluntaris presents. Després d’una
etapa covid complexa per totes les escoles, espera que aquest sigui el curs on
per fi l’AFA podrà assolir molts dels objectius i dur a terme canvis notoris!

- La nova vocal i representant de comunicació Íngrid Currubí posa de manifest
la necessitat de millorar la comunicació i relació directa amb l’equip directiu de
l’escola, subratllant-ne sobretot la manca de previsió de cara a les necessitats i
mancances en les quals l’AFA podria col·laborar millorant i semifinançant part
dels projectes del centre.
Amb  aquest  fi,  es  conclou  que  seria  bo  promoure  una  futura  reunió  amb
Direcció on la planificació, previsió i organització del curs siguin molt presents a
fi que aquesta trobada sigui efectiva i serveixi de base per l’el·laboració dels
pressupostos de l’AFA de l’any 2023.

- Paral·lelament es recorda la notable millora de comunicació amb l’AFA de la
¨nova¨escola del Roser i les ganes de plantejar moltes futures col·laboracions
d’ara en endavant.

- Jordi Solà demana voluntaris pels actes de La Marató, el proper diumenge 18
de desembre de 2022.

- Es recorda també, que degut a la inestable situació que va patir el Col·legi El
Roser el passat curs 2022, moltes de les comissions van posar en pausa el seu
treball restant a l’expectativa dels possibles canvis futurs. Ara que la situació
està  totalment resolta,  tots  els  representants  i  vocals  manifesten les  ganes
d’emprendre  de  nou  tots  els  projectes:  comissió  pati,  comissió  biblioteca,
comissió menjador, i  entre altres, la posada en marxa de la borsa social de
l’AFA.

- Es proposa la possibilitat de presentar l’AFA d’una manera més visible, és a
dir,  posar  ¨cares¨a  totes  aquelles  presones  que  hi  participen,  a  fi  que  les
famílies dels alumnes sàpiguen qui són les persones voluntàries que formen
part de la junta, les comissions i el voluntariat i sigui més fàcil anar-les a trobar.
Així mateix es planteja fer el mateix amb el personal de l’escola; equip directiu,
mestres, auxiliars, equip de menjador... Fer possible que ens coneguem tots i
promocionar un tracte molt més fàcil i proper.
Es menciona la possibilitat de presentar cada col·lectiu a l’Instagram de l’AFA.
Es  planteja  la  possibilitat  d’una trobada berenar-sopar  pica  pica  congregant
representants AFA, comissions AFA, pares i mares voluntaris, equip Direcció,
equip de mestres, es valora també els representants AFA Col·legi del Roser...
però no es concreta encara cap acció definitiva.
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6. Tancament de la sessió

A les 20.30h la presidenta de l’AFA agraeix l’assistència a totes les famílies i
dona per tancada l’Assemblea General Ordinària. 

Llistat de persones assistents
a l’Assemblea Extraordinària

del 1/12/2022

Seguidament es presenta el llistat de persones que han assistit presencialment
a l’Assemblea:

� Floren Plumier
� Jaume Pons
� Glòria Gómez
� Cristina Font
� Carles Paricio
� Anna Garcia
� Amèlia Martínez
� Isabel Vallejo
� Sergi Mas
� Mirta Melcior
� Íngrid Currubí
� Jordi Solà
� Suayam Miralles
� Oriol Riera
� Mónica Carrera
� Mercè Olivé
� Nadina Urgell
� Cristina Bech
� Sílvia Amblàs
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